
Protokół Nr 89/2023
Wspólne posiedzenie następujących Komisji Rady Gminy Dąbrówka:

1. Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego,
2. Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym,

3. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,

4. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu,

5. Komisja Budżetowo - Finansowa,

6. Komisja Gospodarcza,

7. Komisja Rewizyjna.

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 24 lipca 2023 r. w Urzędzie Gminy 

Dąbrówka trwało od godz. 1622 - 1922 

W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu,

Oraz;

• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta,

• Pani Beata Brzezińska -  Sekretarza,

Tematem posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy bieżące.

3. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Na prowadzącego połączone posiedzenie poprzez aklamację wybrano Pana 

Sławomira Rosa.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Sławomir Rosa.

We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło 13 na 15 Radnych Gminy Dąbrówka.

Ad. 2 Sprawy różne
Na początku posiedzenia przewodniczący posiedzenia komisji Pan Sławomir Rosa 

poprosił o udzielenie wyjaśnień dotyczących doniesień o zatrzymaniu przez policję 
Pana Radosława Korzeniewskiego.
Pani Agnieszka Wyjaśniła, że Pan Radosław Korzeniewski od dnia dzisiejszego 

przebywa na zwolnieniu lekarskim.

Ponadto wyjaśniła o zabezpieczeniu monitoringu Urzędu Gminy Dąbrówka przez 
Komisariat Policji w Radzyminie. Ponadto poinformowała o odebraniu samochodu 
z miejsca wskazanego przez Dyżurnego Policji w Radzyminie i zwrócenie do firmy 
leasingowej.



Natomiast samochód marki Dacia Douster odstawiono do warsztatu samochodowego 

celem naprawy oraz została wydana dyspozycja o sprzedaniu ww. auta.

Następnie pani Małgorzata Kiedrzyńska zadała pytanie w sprawie kwoty faktury za 

skradziony samochód i termin zapłaty?
Odpowiedzi udzieliła Pani Monika Pałubińska informując, że taki dokument nie 

wpłynął.
Pani Helena Kuśkowska w sprawie kwoty faktury za naprawę autokaru szkolnego? 

Odpowiedź Pani Agnieszki Gryglas kwota za fakturę wyniosła 7 995, OOzł. brutto.

Przewodniczący posiedzenia komisji wnioskuje o przesłanie do RG scanu wystąpienia 

pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej. Pani Agnieszka Gryglas wyjaśniła, 

że wystąpienie pokontrolne zostanie przesłane do RG po uzyskaniu kompletu 

odpowiedzi przez pracowników urzędu.

Pani Agnieszka Gryglas wnioskuje o wpisanie do protokołu, że pytania 

zadawano w formie przesłuchania.

Zostały odczytane pisma:

• Komendy Powiatowej Policji w Wołominie w sprawie dofinansowania działań 

ww. komendy w ramach Akcji „Sponsoring 2023” oraz wniosek 

o dofinansowanie w kwocie 45 000 zł. zakupu samochodu osobowego 

segmentu C w wersji oznakowanej na potrzeby Komisariatu Policji 

w Radzyminie.

• Komisariatu Policji w Radzyminie w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych w kwocie 4 000 zł. na nagrody motywacyjne dla Policjantów 

Komisariatu Policji w Radzyminie.

Komisja zwróciła uwagę, że ww. dokumenty wpłynęły do Biura Rady Gminy 

z opóźnieniem.

Członkowie komisji zwrócili się z pytaniem do Pani Beaty Brzezińskiej, kto w środę 
kierował samochodem marki Dacia Douster i jakiemu uległ uszkodzeniu oraz kto 

ostatni użytkował?

Pani sekretarz wyjaśniła, że nie wie kto samochodem kierował i co się stało.
Komisja wnioskuje do Pani sekretarz o zapoznanie się ze stanem samochodów 

będących na wyposażeniu urzędu gminy, co się z nimi dzieje, czy uległy uszkodzeniu. 

Pani Małgorzata Kiedrzyńska wnioskuje o przygotowanie od 1 maja 2023 r. 
zestawienia kosztów paliwa oraz koszty eksploatacyjne samochodów.



Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła poniższe informacje:

• Fakturę za naprawę autokaru, termin wpływu do urzędu Gminy 19.07.2023 r. 

kwota 7995,00 zł.

• Informacje z otwarcia ofert „Dowożenie uczniów do szkół i przedszkoli na 

terenie Gminy Dąbrówka wraz z zapewnieniem opieki nad dowożonymi dziećmi 

na okres jednego roku szkolnego 2023/2024”. Złożono 5 ofert, najniższa oferta 
na kwotę 459 613,44 zł. brutto.

• Informacja medialna. Promesa na kwotę 1 000 000 na dofinansowanie na 

odbudowę Kościoła Podwyższenia Krzyża Świętego w Dąbrówce.

• 30 sierpnia br. zaplanowano spotkanie na podpisanie umowy z Klubem Senior 

Plus Kuligów celem przekazania protokołem powierzchni i podpisania umowy.

• Powtórzenie przetargu „Remont i adaptacja pomieszczeń Lokalnego Centrum 

Integracyjnego przy OSP Kołaków”.

• Wycinka drzew na obszarze terenów leśnych, rolnych, rolno -  leśnych na

terenie Miejscowości Ludwinów, Kowalicha. Zostały zawiadomione

odpowiednie służby, które podejmą odpowiednie czynności.

• Odpady na terenie miejscowości Kuligów. Zostało wszczęte postępowanie.

• 20 lipca 2023 r. odbyła się debata społeczna na temat bezpieczeństwa.

• Pismo w sprawie zmian organizacji godzin sesji Rady Gminy Dąbrówka.

• Przed posiedzeniem przedmiotowej komisji odbyło się spotkanie

z przewodniczącym Rady Gminy Dąbrówka oraz przewodniczącym Komisji 

Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka w zakresie przedstawienia 

informacji przed przystąpieniem do emisji obligacji i zorganizowania spotkania.

• Realizacja funduszy sołeckich: sołectwa Trojany ul. Miła - chodnik oraz 

sołectwo Wszebory ul. Trakt Napoleoński - projekt 3 etapu chodnika, sołectwo 

Dręszew.

• Spotkanie Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka 

oraz sołtysa Sołectwa Cisie w sprawie naboru z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg nabór wniosków o dofinansowanie zadań planowanych do realizacji od 

2024 r. w miejscowości Cisie I Małopole. Sołectwo Cisie zrezygnowało 
z inwestycji.

• Stanowisko Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka w sprawie obniżenia stawki za odbiór odpadów komunalnych 

z terenu gminy Dąbrówka. Przedmiotowa komisja zajęła stanowisko: 28, 00 zł. 

od osoby oraz 5,00 zł. od osoby za kompostownik. Pani Agnieszka Gryglas 
zaproponowała zwołanie kolejnego posiedzenia komisji celem ponownej 
analizy.



W dalszej części posiedzenia odczytano uchwałę Nr 3.g./3/2023 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 lipca 2023 r. w sprawie 

wydania opinii o uchwale Nr Ll.459.2023 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 28 czerwca 

2023 roku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dąbrówka absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Dąbrówka za 2022 rok.

Przewodniczący posiedzenia otworzył dyskusję nad ww. dokumentem.

Głos zabrała pani Małgorzata Kiedrzyńska przedstawiając uzasadnienie z jakich 

powodów Wójt Gminy Dąbrówka nie powinien otrzymać absolutorium za 2022 rok: 

Uzasadnienie poniżej:

• Rada Gminy ma ograniczony dostęp do dokumentów źródłowych (umów, 

faktur),

• Wójt od wielu miesięcy nie uczestniczy w komisjach RG oraz Sesjach RG a jego 

pobyt w Urzędzie jest problematyczny, dlatego radni nie mogli udzielić mu 

absolutorium za 2022 rok,

• Radni nie otrzymali informacji mimo wielu próśb ustnych i pisemnych 

o przedstawienie kosztów za 2022 r :

1. zakupu paliwa do samochodów służbowych będących w gestii Wójta,

2. kosztów napraw samochodów po wypadku,

3. kosztu leasingu samochodów używanych przez wójta,

4. faktury lizingowanego i skradzionego w tajemniczych okolicznościach 

Wójtowi samochód,

5. bezzasadnych umów-zlecenia,

6. bezzasadnego utrzymywania pełnomocników i prawników na 

dublujących się etatach,

7. do chwili obecnej nie zostały wypełnione zalecenia pokontrolne NIK 

z 2022 r (brak jakichkolwiek informacji do RG w tej sprawie).

Komisja nie zajęła stanowiska.

O godz. 1815 posiedzenie komisji opuścił Pan Piotr Bereda oraz Pan Andrzej Rosa.

Członkowie komisji podjęli rozmowę na temat ograniczenia wydatków wójta do 

zaciągania kredytów.

Głos zabrał Andrzej Marcinkiewicz przedstawiając stanowisko Komisji Zdrowia , Spraw 
Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka w sprawie przygotowania 
projektu uchwały w sprawie obniżenia stawki za odbiór odpadów komunalnych 

z terenu gminy Dąbrówka celem dalszego procedowania.



Głos zabrała Pani Agnieszka Gryglas wyjaśniając, że na posiedzeniu przedmiotowej 

komisji nie było wskazany termin wejścia w życie ww. uchwały.

O godz. 1815 posiedzenie komisji opuścił Pan Krzysztof Kłębek.

Ad. 3 Zamknięcie posiedzenia.

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący 

wspólne posiedzenie, dziękując obecnym za udział.

Lp. Nazwisko i imię Podpis

1. Rosa Sławomir . . .
2. Kuśkowska Helena [Ąt
3. Marcinkiewicz Andrzej

4. Rasiński Tomasz

5. Gzowski Adam
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7. Bielecki Kamil

8. Oleśkiewicz Wiktor A1' ^
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10. Kłębek Krzysztof

11. Bereda Piotr 1 ^ — 7
12. Banasiak Marek
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13. Rosa Andrzej
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